

## FOTBALLSTYREMØTE ØHIL

Møteinnkalling med sakliste		Møtereferat	x
-----------------------------	--	-------------	---

Tid: 08.06.2015 kl. 18.00  
 Sted: hjemme hos Anette  
 Møteleder: Tom Brinck-Mortensen  
 Referent: Tom Brinck-Mortensen

### Referat 5-2015

#### Deltagere

Navn	Rolle	Møtt	Forfall
Tom Brinck Mortensen	Leder	x	
Terje Jansen	Nestleder og kommunikasjon	x	
Erik Evensen	Styremedlem(barnefotball)	x	
Kay Prytz	Styremedlem( anlegg)		x
Anette Aasen	Styremedlem(cup og dugnad)	x	
Sverre Nordby	Daglig leder		x
Gro Fadum	Økonomi	x	
Cecilie Steensen	Sekretær	Fra kl 20	

SAK	INFORMASJON - VEDTAK - AKSJONER	STAT.	ANSV.	FRIST
05-01	Godkjenning av innkalling og referat fra forrige Møte 4/15	Lukket		
05-02	<b>Infosaker</b>			
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Anleggsutvalget har jobbet intens den senere tid. Rapport ferdigsstilt og behandles i HS. (Etterskrift; Det er satt opp Ekstraordinær generalforsamling 27. aug)</li> <li>- SU har jobbet mye med å korrigere treningsavgifter for ulike årganger og lag</li> </ul>	Lukket	Kay  Terje/Tom	asap
05-03	<b>Strategi ØHIL fotball 2015-2018</b>			
	Styret gjennomgikk utkastet til strategi. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Actionpunkter under de enkelte områdene;                             <ul style="list-style-type: none"> <li>o Ad aktivitetsnivå, vurdere egen rekrutteringsansvarlig for Grav skole</li> <li>o Sette opp kriterier for tildeling av bane og prioritering rundt dette</li> <li>o Ad sportslig målsetning, operasjonalisere målsetningen, få med Georg og Herman (+SU), samt sørge for <u>gjennomføring og oppfølging av planene</u></li> <li>o Avholde møter med samtlige årgangsansvarlige, evt alle årganger ila høsten 2015</li> </ul> </li> </ul>	Åpen	Erik  Terje  Terje  Avklares	Ila høsten

SAK	INFORMASJON - VEDTAK - AKSJONER	STAT.	ANSV.	FRIST
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ad administrasjon, diskusjon rundt cupansvarlig. Adm vs dugnadansvar, avklares nærmere i dialog med Sverre</li> <li>- Ad kommunikasjon, opprette lukket FB side for fotballstyret</li> <li>- Ad klubbidentitet, diskusjon rundt etablering av kiosk. Lage et utkast for rammeverk basert på dugnad for lag som ønsker å tjene penger</li> <li>- Strategidokumentet skal revideres etter dagens møte og gjennomgå flere iterasjoner før endelig versjon.</li> </ul>	utført	<p style="text-align: center;">Tom</p> <p style="text-align: center;">Tom</p> <p style="text-align: center;">Anette</p> <p style="text-align: center;">Tom</p>	
	<b>Neste møte; ikke fastsatt</b>			